

الطريق إلى النجاح
من خلال الاستثمار في المستقبل



PROFILE

Company

2026

About Us | من نحن

نحن شركة متخصصة في توفير الخدمات اللوجستية لجميع الشركات السعودية العاملة في كافة القطاعات الحكومية والخاصة. نحن نقدم الخدمات اللوجستية من أجل أن تكون حلولنا متكاملة التي تلبي احتياجاتكم الحالية والمستقبلية. نحن نقدم لكم حلولاً متكاملة وفعالة.

نحن نؤمن بأن نجاح المشاريع يبدأ من جودة التوريد وسرعة التنفيذ. لذلك نحرص على بناء شراكات قوية مع الموردين والمصنعين المعتمدين لضمان توفير أفضل الخدمات والخدمات وفق أعلى المعايير.

Maayr Al-Tawajjeh Logistics Services is a Saudi company specialized in supplying construction materials and logistics solutions related to the construction and infrastructure sector. We provide integrated solutions that meet the needs of governmental and private projects with high efficiency and reliable quality. We believe that project success begins with quality supply and operational efficiency. Therefore, we are committed to building strong partnerships with trusted suppliers and manufacturers to deliver premium products and services according to the highest standards.

رؤيتنا | Vision

أن نكون من أفضل الشركات العاملة في المملكة العربية السعودية في مجال توريد المواد الإنشائية والخدمات اللوجستية من أجل توفير حلول متكاملة وفعالة للمشاريع الحكومية والخاصة.

To become one of the leading companies in Saudi Arabia in the field of construction material supply and logistics services by delivering reliable and sustainable solutions that support urban development and infrastructure projects.

قيمنا | Our Values

- 1- الجودة والموثوقية | Quality & Reliability
- 2- الالتزام بالمواعيد | Commitment to Deadlines
- 3- الشفافية والمصداقية | Transparency & Credibility
- 4- الكفاءة التشغيلية | Operational Efficiency
- 5- بناء شراكات طويلة الأمد | Long-term Partnerships
- 6- التطوير المستمر | Continuous Development

خدماتنا | Our Services

توريد الأسمنت | Cement Supply



توفر شركة أ.ت.ج. لخدمات اللوجستية المتخصصة في توريد الأسمنت بجميع أنواعه ودرجاته. نحن نقدم لكم حلولاً متكاملة وفعالة للمشاريع الحكومية والخاصة.

We provide various types of certified cement products for construction projects with high specifications and reliable quality, capable of supporting small, medium and large-scale projects.



توريد المواد الإنشائية | Cementitious Materials Supply



نحن نقدم حلولاً متكاملة لتوريد المواد الإنشائية المستخدمة في أعمال البناء والتشطيبات والمواد الإنشائية الخاصة.

We provide integrated supply solutions for cement-based materials used in construction, finishing, concrete, and infrastructure works.

1- سيارات دفع الواجهة والحاجز | Car bumpers of all types and sizes



2- حواجز خرسانية دفع الواجهة والحاجز | Car bumpers of all types and sizes



3- قواعد وأعمدة الإنارة بجميع أنواعها وحاجزها | Lighting bases and poles of all types and sizes



توريد مواد البنية التحتية | Infrastructure Materials Supply



توفر شركة أ.ت.ج. لخدمات اللوجستية المتخصصة في توريد المواد الإنشائية والبنية التحتية. نحن نقدم لكم حلولاً متكاملة وفعالة للمشاريع الحكومية والخاصة.

We supply infrastructure materials required for government and private sector projects according to the highest engineering and technical standards.



القطاعات التي نخدمها | Sectors We Serve



شركائنا من الموردين والمصنعين | Approved Suppliers & Partners



لتواصل معنا | To contact us



info@maayr.com

Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia